
Styrets beretning 2003-04 

Styrets beretning 2003-04: 
 
 
Styret har i foreningsåret bestått av: 
Georg Peterson leder 
Helge Hveem styrets nestleder 
Fredrik Langballe kasserer 
Bjørn hanssen sekretær 
Anne – Helene Jahren 
Roar Svardal 
Nils Sejersted 
 

Vara: 
Erik Hestnes 
Steinar Harstad. 
 
Styret har hatt møte en gang pr. måned, og ellers løpende kontakt 
 

Styret har i foreningsåret etablert mindre interne grupper som har arbeidet med/hatt ansvar for: 
- løpende kontakt med kommune/offentlige myndigheter 
- kontakt med næringsdrivene/løypelag 
- natur- og fritidsressurser (kartlegging, registrering) 
- PR og informasjon 
 

Følgende oppgaver har vært prioritert: 
 

1 – Et ”totalt” innspill til den fremtidige kommunedelsplanen 
Det nå fremlagte forslag viser at foreningen i det aller meste har fått gjennomslag for argumenter 
og resonnementer. 
 

2 – Løypelaget signaliserte tidlig på året at det befant seg i en vanskelig økonomisk situasjon. 
Foreningen gikk inn og motiverte medlemmene til et kort-, og etter hvert langsiktig økonomisk 
bidrag til løypelaget. 
Uten å være direkte styrerepresentert, er det nå etablert et permanent og nødvendig samarbeide 
mellom hytteforeningen og løypelaget; et samarbeide som fremover vil sikre den nødvendige 
kvalitet på vårt løypenett. 
 

3 – Vannforsyningsproblematikken og Freningen som vannkilde. 
Foreningen har hele tiden vært motsander av Freningen som fremtidig vannforsyningskilde for 
Aurdalsåsen, og argumentene mot dette har vært presentert ved flere sammenhenger. 
Det er nå også blitt kjent at styret i Freningen Vannverk AS – både av ressurs- og 
kostnadsmessige årsaker – velger Freningen bort, og vil be kommune søke andre, men dog 
sikre, vannkilder. 
Representanter fra vår forening den 3. juni møte formannskapet og fremlegge sine (langt på vei 
tilsvarende) argumenter; i den hensikt å få omgjort tidligere kommunale vedtak. 
 

4 – PR og informasjon. 
Det er i løpet av foreningåret etablert en egne web-side: www.aurdal-hytteforening.no. 
Denne side, sammen med fast skribentplass i Au’blikket , og oppslagstavle ved (foreløpig) 
Damtjern, er foreningens kanaler til å informere, samt at man ønsker å verve flere  
medlemmer til foreningen 
 

5 – ”Kultur- og friluftsliv. 
Det nedsatte utvalg har jobbet meget aktivt mot ulike instanser og personer i den hensikt å skaffe 
oversikt over gamle veier, stier og kulturminner. Arbeidet har også fått nødvendig presseoppslag. 
Målsetting med arbeidet er å få nedtegnet et kart som vil komme alle personer og instanser som 
er engasjert i åsen, til gode. 
 

Oslo, 25.05.04 
 

Styret i Aurdalsåsen Hytteforening  


